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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og sundhedsministeren

8. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 647

Under 1. behandling af B 109 den 2. marts 2010 oplyste ministeren, at en 

godkendelses- og tilsynsordning for alkoholbehandling ville være etableret 

omkring udgangen af marts måned 2010. På den baggrund bedes ministeren 

oplyse om denne ordning er trådt i kraft. Sårfremt dette ikke er sket bedes 

ministeren oplyse hvad der grunden hertil og hvad tidsperspektivet for 

etablering af en sådan ordning er. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lone.Dybkjaer@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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